
Styrets innstilling:  

VAR-saken var oppe til behandling som sak nr. 6.1 i det ordinære årsmøtet den 13. mars 2024. Det 

innsendte forslaget var da likt det som nå fremmes på nytt. Styrets innstiling til årsmøtet 

fremkommer av protokollen, og var formulert slik:  

 

Styret har fulgt utviklingen av VAR i norsk fotball i sesongen 2024. I denne forbindelse vedlegges 

VAR – rapporten som ble levert NFF den 20. november 2024.  

Styret finner spørsmålet om VAR komplekst og har forståelse for supporternes engasjement i 

saken. Men på bakgrunn av det faglig grundige arbeidet som fremgår av vedlagte rapport, finner vi 

ikke at det er grunnlag for å fravike innstillingen som ble gjort til det ordinære årsmøtet. Dette på 



tross av at det fortsatt er tydelige mangler ved VAR-systemet slik det fungerer i dag. Spørsmålet er 

om det er realistisk at utviklingen av systemet blir slik at de manglene som foreligger blir utbedret.  

Tromsø idrettslag vil på årsmøtet foreta en grundig gjennomgang av fordeler og ulemper ved VAR.  

Styret viser i denne forbindelse til vedlagte rapport som oppsummerer VAR på en svært grundig 

måte.  

På denne bakgrunn inviteres alle til å møte på årsmøtet med et åpent sinn og delta i en fruktbar 

diskusjon om VARs fremtid i norsk fotball før saken tas opp til avstemming.   

 

 

 

 


